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Protokoll SRD1
2014–09–03

Studierådsmötesprotokoll 2014–09–03

Närvaro: Carolina Sartorius Studierådsordförande
Elise Eborn Studierådssekreterare, Jämlikhetsombud
Erik Gärtner Näringslivsansvarig
Christian Hernvall Suppleant i Institutionsstyrelsen för Datavetenskap, Pedell
Filippa de Laval Ordinarie Representant i Instutitionsstyrelsen för Datateknik
Hampus Mauritzon Funktionär inom Studierådet
Louise Hauzenberger Skattmästare
Peter Seimar Funktionär inom Studierådet
Jens Gustafsson Funktionär inom Studierådet, Studierådets Webbansvarig

§1 OFMÖ Studierådsordförande Carolina Sartorius förklarade mötet öpp-
nat kl 12:07.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Mötet beslöt

att adjungera Christian Hernvall.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordning.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2014-05-21 med redaktionella änd-
ringar.

§6 Information från
studentrepresentanter

Filippa berättade att Institutionsstyrelsen för Datateknik har förs-
ta mötet imorgon.
Carolina tillade att Utbildningsnämnd A har möte på måndag.

§7 Valärenden och
nomineringar

Följande personer kandiderade till Funktionär inom Studierådet
mandatperioden 2014-07-01 – 2014-06-30:

• Peter Seimar, ic09ps1.

• Hampus Mauritzon, ada10hma.

• Rasha El-Manzalawy, dat13rel.

• Vilhelm Lundqvist, dat13vlu.

• Niklas Karlsson, dat12nka.

• Evelynn See Sharp, bas12aan.

Mötet beslöt
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att välja Peter Seimar till SRD-funktionär 2014-07-01 – 2014-06-
30.

att välja Hampus Mauritzon till SRD-funktionär 2014-07-01 –
2014-06-30.

att välja Rasha El-Manzalawy till SRD-funktionär 2014-07-01 –
2014-06-30.

att välja Vilhelm Lundqvist till SRD-funktionär 2014-07-01 –
2014-06-30.

att välja Niklas Karlsson till SRD-funktionär 2014-07-01 – 2014-
06-30.

att välja Evelynn See Sharp till SRD-funktionär 2014-07-01 –
2014-06-30.

Följande personer kandiderade till Studierådets Webbansvarig
mandatperioden 2014-07-01 – 2014-06-30:

• Jens Gustafsson, ada10jgu.

Mötet beslöt

att välja Jens Gustafsson till Studierådets Webbansvarig 2014-
07-01 – 2014-06-30.

§8 Meddelanden Filippa berättade att det är många rektorval på gång: LTH ska
välja ny dekan och prodekan, det är rektorsval på LU, och även
vanligt val.

Carolina påminde om att man kan förtidsrösta så att man kan
gå på Regattan. Hon berättade även för de som inte hade märkt
det att det är nollning nu, och påminde om att vi har fått en ny
Vice Kårordförande med Utbildningsansvar, Alexander Theofa-
nous, som hon hade hört gillar mail.

§9 Studiekvällar Carolina berättade att studierådet anordnar studiekvällar varje
onsdag kväll under nollningen, fyra veckor framåt, som hon be-
höver jobbare till.

§10 Pågående kurser Erik sade att han var här för att klaga: treorna har två tentor på
samma dag, den 28/10.

Carolina berättade att föreläsningarna för Avancerade Algorit-
mer och C-Programmering krockar, vilket är dumt för att båda
ingår i samma specialisering. Hon mailade en månad sen men
inget har hänt.

Carolina frågade om några av kursansvariga hade bett om kursom-
bud.
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Elise berättade att Digitaltekniken hade frågat om kursombud,
men inte någon annan av tvåornas kurser än.

Filippa berättade att Objektorienterad Modellering och Design/Diskreta
Strukturer hade gått igenom vad de förbättrat sedan förra kursom-
gången.

Carolina berättade att hon inte har skickat CEQ-utvärderingarna
till kursansvariga på grund av en miss i överlämningen.

§11 Avslutade kurser Carolina berättade att inbjudningar till CEQ-möten för förra läs-
perioden bör bli skickade snart.

§12 Övrigt Erik berättade att den 19 november kommer Lunicore hålla i
Androidutbildningen som de körde för D-Chip för alla som går
Data/Infocom. Det kommer vara begränsat med platser: cirka
30.

Filippa påminde om att be Lunicore att förinstallera program-
met.

Carolina frågade om hur man ska marknadsföra studierådet för
nollorna. Hon sade att hittills har det varit mycket nollning.

Louise föreslog att man kunde dela ut reklam.

Filippa sade att man borde visa nollan att vi kan påverka vår
utbildning på riktigt.

Christian sade att man kan berätta att det är studierådet som an-
ordnar studiekvällarna.

Peter föreslog att gå ut på en onsdagmorgon och berätta när och
var studierådsmötet är.

Erik föreslog att få nollan att gilla Facebook-sidan, för att det är
ett effektivt sätt att nå ut med information.

Carolina trodde att det skulle vara lätt att nå ut till just de som
blir sektionsaktiva, men det finns nog fler nollor som hade varit
intresserade av studierådet.

Erik sade att sektionssafarin borde bli bättre och mer lockande
för nollan.

Filippa föreslog att använda sig av Utbildningsutskottet och mark-
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nadsföra sig på Speak Up Days, samt att sätta upp en affisch med
bilder på studierådet så att det går att se vem man kan vända sig
till, vilket kan gå på Utbildningsutskottets budget.

Carolina berättade att C:s obligatorium ska beslutas på måndag,
så det kan presenteras nästa studierådsmöte.

Filippa berättade att reformen som LTH gjorde för att spara peng-
ar inte har sparat tillräckligt med pengar, så det kommer nog bli
fler förändringar i utbildningen.

Carolina berättade att rapporten till UKÄ är klar.

Filippa berättade att Utbildningsutskottet kommer skicka ut ett
nyhetsbrev för att komplettera Kårnytt.

§13 OFMA Mötesordförande Carolina Sartorius förklarade mötet avslutat kl
12:35.

Vid protokollet

Elise Eborn
Studierådssekreterare

Justeras

Carolina Sartorius
Studierådsordförande
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